



CIRCUIT COURT FOR
马里兰州

, MARYLAND
巡回法院

City/County
城市/县

Located at
地址

Case No.
案件编号

IN THE MATTER OF:
事项:

Petitioner's current legal name
申请人的现用合法姓名

FOR CHANGE OF NAME TO:
更名为:

NOTICE FOR PUBLICATION (ADULT)
(Md. Rule 15-901)
(成年人) 公告通知
(马里兰州法规第 15-901 条)

NOTES:
通知:

- Your name change request must be published in a general circulation newspaper in the county in which you live. This allows persons an opportunity to object to it.
您的更名申请必须在您居住县一般发行的报纸上刊登。这让其他人有机会表示反对。
- The clerk will tell you whether you must arrange publication, or whether the clerk will arrange it for you. Ask the clerk whether you or the clerk will complete the Certificate of Publication (form CC-DR-075). You must pay for the publication.
书记官会告诉您是否必须安排公告刊登, 或者书记官是否会为您安排此等公告刊登事宜。询问书记官是您或书记官将会填写公告刊登证明(表 CC-DR-075)。您必须支付公告刊登费用。
- If there is an objection to your name change, you have 15 days to respond in writing with the court. If you want a hearing, include a Request for Hearing or Proceeding (form CC-DR-059).
如果有人对您更名提出反对意见, 您有 15 天时间可向法院做出书面回应。如果您希望举行听证会, 请在本文件中附上听证会或诉讼申请(表 CC-DR-059)。

The above petitioner has filed a Petition for Change of Name in which he/she seeks to change his/her name from _____
Petitioner's current legal name
to _____
Name petitioner wants to be known as

上述申请人提交了更名申请, 他/她希望将其姓名从我 _____
申请人现用合法姓名

变更为 _____。
申请人想要使用的姓名

The petitioner is seeking a name change because:

申请人希望更名，因为：

Any person may file an objection to the Petition for Change of Name on or before _____ Date .
The objection must be supported by an affidavit (written statement confirmed by oath or affirmation) and served on the petitioner (Md. Rule 1-321). If no timely objection is filed, the court may issue a default judgment or grant the name change.

任何人可在 _____ 当天或之前提交更名申请的反对意见。反对意见必须得到宣誓书支持
日期
(经宣誓或誓词确认的书面声明)，并送达至申请人处（马里兰州法规第 1-321 条）。如果无人准时提出反对意见，法院可发布缺席判决或批准更名。

A copy of this notice must be published one time in a newspaper of general circulation in the county/city at least fifteen (15) days before the deadline to file an objection.

此通知副本必须在提交反对意见之截止日期前至少十五 (15) 天于所在县/城市的一般发行的报纸上刊登一次。

Clerk
书记官